



# Protokoll Fotbollssektion Ungdom/Dam

---

Hampetorp-Odensbackens IF  
2021-02-15 kl 18.00 Digitalt möte via Messenger

Närvarande: Tony Olsson, Johan Stannisson, Jenny Stannisson, Pernilla Tegin, Malin Andersson, Susanne Wilén & Helena Hiltunen

## §1 Mötets öppnande

Tony hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

## §2 Godkännande av dagordning och föregående protokoll

Dagordningen och föregående protokoll läses igenom och godkänns. Återkoppling från föregående protokoll: Tony kommer att söka ersättning i mars för förlorad förtjänst för att Odencupen inte blev av.

## §3 Skrivelser och rapporter

Tony och Johan har hållit i ett ledarmöte. Återkommande problem att barnen slutar spela fotboll ju äldre de blir. I flickor 10/11 är det svårt att få till träningar och matcher. Kommande säsong ska de spela 7-manna men det klarar de inte av för att de är för få. Det är dels en liten kull men också tyvärr ett ointresse av fotboll. Tony har mailat Gert i SMÅ IF om att vi behöver ett samarbete för F 10/11. Gert svarade att han ska höra med ledarna men har inte återkommit till Tony än. Vi pratar en stund kring detta och funderar på hur SISU arbetar med sådant och hur klubbar kan bli stärkta tillsammans.

Bengt Bronner har varit i kontakt med Jenny om feriepraktik. Samverkan hade tillsammans med några företag feriepraktikplatser förra sommaren. Nu är frågan om vi i HOIF önskar ta på oss denna uppgift. Det som då gäller är att någon person måste vara arbetsgivare, räcker inte att det bara är HOIF som förening. Om vi i dagsläget vet om vi kan ta emot feriepraktikanter och ordna sysselsättning åt dem är det ett krav att det är 90 timmar fördelat på 3 veckor. Senast den 14 mars ska ansökan skickas in till kommunen. Jenny mailar ut materialet till oss i sektionen och så funderar vi, om vi känner för att driva detta.

## §4 Ekonomi och försäljning

Tony frågade Oskar på senaste mötet om bokslutet men då var han inte klar. Nu är det möjligt att det är klart, vi får se sen på årsmötet.

Försäljning Ravelli? Det är klädförsäljning samt lite annat – handdukar, väskor etc. Susanne har dock inte så bra erfarenhet av en produkt hon köpt därifrån. Vi behöver inte ta beslut än. Tony mailar ut till oss i sektionen om vad Ravelli har att erbjuda. Det är lite dyrare produkter, 200 kr per produkt, men förtjänsten är bättre än Newbody och Sockgrossisten. Vi tar beslut senare.

## **§5 Övriga frågor**

Bygga grupp i lagen – Tony har varit i kontakt med Emma på SISU, Tony har skickat ut material till oss. Bland annat kan vi boka SISU för "Face-to-face" – de kommer ut med konsulenter till lagen. Dock inte aktuellt just nu eftersom allt har skjutits upp och det var lag på kö, så det blir troligtvis aktuellt fram på sensommaren. Det innebär olika sorts samarbets-teambildningar mm. Vi diskuterar om vi kan göra ett stödmaterial som vi presenterar för alla tränare. Jenny berättar om en uppstart de hade för ett antal år sedan i Sandvad. Laget träffades där med en övernattning. SISU kom ut och höll i aktiviteter. Kan vi erbjuda ett koncept? Att lagen kan få göra något sådant? Lättare att få igång någonting om man "paketerar" det. Tips på bra övningar, träningar och lära känna varandra mm. Vi tycker dock att det är svårt i nuläget när tiden är som den är. Oro att vi tappar spelare pga corona, hur lyckas vi att möta detta och bilda lag? Vi enas om att vi ska skicka ut ett sorts "peppbrev" till spelare – håll i, håll ut! Ett brev som ska kännas personligt och att vi tycker det är kul att just du spelar fotboll och att vi ser framemot att vi får vara tillsammans igen. Jenny skriver ihop något, Tony fixar adresser och kuvert.

Årsmötet – Verksamhetsberättelsen är klar. Vi skriver under den på årsmötet. Kan man inte komma på årsmötet får man se till att åka förbi hos Helena under veckan innan för att skriva på.

Linnéa Wallin vill gå en fördjupad domarutbildning. Frågan är om vi tar kostnaden för detta? Vi enas om att svaret blir Ja, om hon dömer lite av våra HOIF-matcher också. Hon blir ju på så vis en kopplad HOIF-domare då, fast självklart får hon döma åt andra klubbar också.

Jenny önskar frånta sig domaransvaret. Vi pratar lite om detta. Susanne ger exempel på att ansvarig kan vara någon av de äldre ungdomarna i HOIF. Att själva domargruppen då på så sätt blir lite mer ansvarstagande tillsammans. Vi tycker det är en bra idé men kanske svårigenomförbar. Från och med de som är födda 08 ska erbjudas att gå domarutbildning. Vi får ha koll på när utbildningar kör igång igen här under våren.

Valborg med anpassad aktivitet? Ingen fika men att brasan tänds och det finns en tipspromenad. Vi avvaktar lite och hör med övriga på årsmötet.

## **§6 Nästa möte**

Nästa möte blir måndagen efter årsmötet (vet inte datumet ännu) kl 18.00. Digitalt eller i vanlig mötesform på Odenvallen bestämmer vi när det närmar sig.

## **§7 Avslutning**

Tony tackar och avslutar kvällens möte.

**Ordförande**

**Sekreterare**

Tony Olsson

Helena Hiltunen